
Dekliški shod na Libni pri Vidmu ob Savi. Dne 22. 
julija bo veliki dekliški shod Marijinih družb in Dekliških 
zvez na Libni pri Vidmu za celo Posavje. Sprevod je: 1-
Ob 9. uri se zberemo pri Videmski župnijski cerkvi, od 
koder odkorakamo med petjem Marijinih pesmi z druž
benimi zastavami na Libno, kjer bo pridigoval č. gospod 
svetnik Janez Kalan. 2. Po sv. maši nastopijo govorniki 
iz Celja, nato govornice mladenke. 3. Sklep pete Mar. 
litanije in posvetitev brezmadežni. Udeleženke shoda na 
Libni dobe pri župnih uradih posavja izkaznice za polo
vično vožnjo. Prineso naj s seboj družbene zastave. 

Jegličeva slavnost v Jarenini. Kakor smo že poro
čali, priredi naša mladina v nedeljo, dne 22. julija v 
Jareruni proslavo jubileja vladike dr. Jegliča. Proslave 
se udeleži tudi lepo število Mariborčanov. Po večerni
eah bo govor o dr. Jegliču, nato pa priredi mariborski 
Ljudski oder dve burki enodejanki. Po predstavi za
bava na vrtu g. Cvilaka. 

Sv. Križ pri Ljutomeru. Bralno društvo priredi na 
Anino nedeljp, dne 29. jul i ja 1923 javno tombolo na 
šliblerjevem travniku. Dobitki so lepi in dragoceni. 
Cena posameznim srečkam je 5 din. ter se dobe v trgo
vinah in pri posameznih članih društva. Po tomboli 
prosta zabava. 

Dekliški tabor na Ptujski gori. Kar dva ženska shoda 
zaporedoma sta se vršila zadnji dve nedelji na Ptujski gori. 
Predzadnjo nedeljo shod mariborske Ženske zveze, zadnjo 
nedeljo pa so napravila na Ptujsko goro izlet dekleta 
celega Dravskega polja. Po sv. opravilu, pri katerem je 
pridigal hočki kaplan g. Polak, so se ženske in dekleta pred 

Naše prireditve. 



cerkvijo zbrale k zborovanju. Shcd je otvoril domači gosp. 
župnik Zagoršak, predsedovala je gospodična Marica 
Bregant. Tajnik Krajnc iz Maribora je v svojem govoru 
opozoril zborovalke na dobrodelnost, kjer se žene in de
kleta lahko najlepše in najuspešnejše udejstvujejo. O 
dobrodelnosti bi naj razpravljale naše Dekliške zveze, 
Orlice in Marijine družbe pogosto na svojih mesečnih 
sestankih! Nato so govorile: predsednica Marija Bregant: 
o krščanski vzgoji in verski šoli. Marija Čižek iz Hoč: o 
treznosti zlasti med člani in članicami naših organizacij. 
Ana Štern iz Frama (ki je bila obenem tajnica na zboro
vanju): o ljubezni do domovine. Filomena Visočnik h 
Hoč je deklamirala «Stražnika na meji slovenski«. Neža 
Klasinc iz Cirkovec je govorila o krščanski družini. Na
zadnje je Helena Jurič iz Sv. Lovrenca na Dravskem polju 
priredila zborovalkam prav praktično in odkrito vprašanje 
vesti o modi in oliki. Njeno neprisiljeno podajanje je pri 
vsej resnosti izredno ugajalo. — Na zborovanju so dekleta 
sklenila, da hočejo v vsaki župnij obnoviti oziroma usta
noviti Dekliške zveze, vse dekliške zveze.celega okraja pa 
se združijo v okrajno Dekliško zvezo. Tudi po drugih okra
jih se Dekliške zveze živahno gibljejo. Upamo, da bodo 
kmalu vse Dekliške zveze mariborskega okrožja združene 
v močno okrožno organizacijo. Tudi dekliške zveze celj
skega okrožja se pridno organizirajo v Celjski okrožni 
dekliški zvezi, ki sega od Dravograda do Brežic. Dekleta, 
ne odnehajte, dokler ne izvedete svoje organizacije do 
zadnje vasi! Potem pa greste organizirat v Prekmurje in 
na Hrvatsko, kjer vas čaka še hvaležno delo! 

Prireditev konjiškega orlovskega okrožja_v Makolah. 
dne 8. julija je izborno uspela. Ves trg je bil^v slavnostni 
obleki. Na predvečer in v nedeljo na vse zgodaj so pokali 
topiči in je igrala godba kot — začetek slavnosti. Ob pol 
10. uri je bil sprejem bratskih odsekov, na kar se je razvil 
sijajen sprevod s konjiškim praporom in okrožnim pred
sedstvom na čelu. Za gosti je korakal domači odsek, nato 
dekleta v narodnih nošah in kar je posebno treba omeniti: 
župani vseh šestih občin. Po maši na prostem in blago
slovitvi po požaru uničene in sedaj na novo postavljene 
posojilnice je bilo ljudsko zborovanje. O. P. dr. Kotnik 
in zastopnik SKSZ dr. Jeraj sta v lepo zasnovanih povorih 
navduševala mladino za delo na zadružnem polju in pa 
visoke gilje Orlovstva. Popoldan je bila javna telovadba. 
Videli smo res dovršen nastop vseh različnih skupin. Sta
rejši ljudje, ki so prvič videli kaj takega, so bili kar zamak
njeni. Vse nem je ugajalo, a najbolj proste vaje Orlic s 
petjem. To je bila najbolj učinkujoča točka bogatega spo
reda. Bil je to prvi javni telovadni nastop v Spodnji 
Dravinjski dolini. Upamo, da uspeh ne bo izostal. Starejši 
fantje celo možje so rekli: Kar pristopil bom k Orlu! 
Bratom in sestram, ki se niso strašili dolgega pota iz Ko
njic, Oplotnice, Žič in Loč, naša najiskrenejša hvala! S 
svojim nastopom so pridobili orlovski misli veliko novih 
prijateljev, to jim bodi plačilo za njih trud! Saj Orel ne 
išče svoje časti, ne išče plačila za se, dobrobit organi
zacije mu je najboljše plačilo. Ker Orli ne iščemo posebne 
časti, zato tukaj nikogar tistih ne imenujem, ki so si pri
dobili največ zaslug za to dobro uspelo pridobitev. Vsem 
kličem naš iskreni Bog živi! 


